



## Co-organizer 協辦機構



## Subvented by 資助機構



#### <Press Release>

## 65th Festival of Sport - Hong Kong Long Course Swimming Time Trial

65<sup>th</sup> Festival of Sport - Hong Kong Long Course Swimming Time Trial is completed smoothly and successfully today (23<sup>rd</sup> April 2022) at Hong Kong Sports Institute's Swimming Pool.

As the first swimming competition held this year due to the pandemic, swimmer KWAN, Hayden sets Hong Kong Best Time in Men 100m Backstroke with time 56.47 and Men 200m Backstroke with time 2:00.77 respectively. For competition result, please visit HKGSA website at <a href="https://www.hkgswimming.org.hk">www.hkgswimming.org.hk</a>.



Swimmer KWAN Hayden sets Hong Kong Best Time

















## Subvented by 資助機構



You may download high resolution photos at the following link:-

https://drive.google.com/drive/folders/1iHmIgecdmRZxCexERYZL8nyEqIFaEIrm

Please note that the link will be invalid after 26th April 2022 (Tuesday).

Should you have any enquiry, please feel free to contact Ms. Queenie WONG, Ms. Charling CHEUNG or Ms. Della LEUNG at 2572 8594

Hong Kong China Swimming Association 23<sup>rd</sup> April 2022













**Co-organizer** 



# <新聞稿> 第65 屆體育節 - 香港長池游泳計時賽

第 65 屆體育節 - 香港長池游泳計時賽在今天四月二十三日於香港體育學院順利完成。因疫情關係,是次賽事是今年的第一個比賽,泳員<u>關鵬</u>在男子 100 米背泳及 200 米背泳分別以 56.47 秒及 2 分 00 秒 77 創出香港最佳成績。

比賽成績已上載至泳總網頁,有興趣者可上 www.hkgswimming.org.hk 瀏覽。



泳員關鵬創出香港最佳成績



女子 1500 米自由泳













Subvented by 資助機構



高 清 照 片 已 上 載 至 以 下 網 址 https://drive.google.com/drive/folders/1iHmlgecdmRZxCexERYZL8nyEqlFaElrm

請留意網址有效至四月二十六日(星期二)。

如有任何問題,歡迎致電 2572 8594 與本會職員黃小姐、張小姐或梁小姐聯絡。

中國香港游泳總會

二零二二年四月二十三日